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Møteprotokoll - Storfjord ungdomsråd 12. desember 2016 

 
 
 
Tid og sted: 12. desember kl. 09.00 – 10.00, lyd/bilde 
 
Tilstede:  Sigve Nilsen, Emilie Myrhaug, Anja Rognli, Sivert Østeggen, Lars Seppola 

Haugan, John-Aage Hamnvik. 
 
Forfall:  Noah Utby  
 
Vara: Rowene Wingstad 
 
 
 
39/16  Orienteringssaker 
  Saksbehandler: Maria Figenschau 
 

a) RUST-møte 28. november 2016 
b) Sjumilssteget – møte 20. januar 
c) Planlegging av første møte i 2017 
d) Eventuelt 

 
 
 Behandling: 
 
  Saken tatt til orientering.  
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Vedtak: Saken tatt til orientering. 
 
 
 
40/16  Budsjett 2017 – forberedelse til kommunestyremøte 

 Saksbehandler: Maria Figenschau 
 
 (se vedlegg) 
 

I forrige møte gjorde UR en gjennomgang av sine første innspill til kommunens 
budsjett for 2017. Nå ligger budsjettet ute på høring, og dette forslaget går vi 
gjennom slik at ungdomsrådet kan oppdatere sin uttalelse dersom det er behov for 
det. Flere av punktene berører ungdom direkte, enten på skolen eller i fritida. 
 
Budsjettet for 2017 skal behandles endelig i kommunestyrets møte 14. desember. 
Ungdomsrådet pleier å stille med to representanter, som benytter taleretten til å 
legge fram ungdomsrådets innspill til budsjettet fra talerstolen. I år kolliderer 
møtet med tentamen på begge skolene, som berører alle representantene i UR. 

 
 
Behandling: 

 
Ungdomsrådet har følgende kommentarer: 
• 2.1.3: Ungdomsrådet synes det er positivt at det opprettes lærer for 

minoritetsspråklige elever. 
• 2.1.5: Det er ikke bra at det blir færre lærere ved kulturskolen. Da får færre lære seg 

musikk, og det kan bli mindre deltakere på UKM. Ungdomsrådet anbefaler: Ikke gjør 
det! 

• 2.1.7: Ungdomsrådet synes det er bra at det opprettes stilling som psykolog. 
• 2.1.9: Ungdomsrådet er glad for at tilbudet i frititidsklubben ikke reduseres. 

Ungdomsrådet ønsker felles klubb, og at det settes opp busstransport. 
• 2.2.5: Ungdomsrådet mener at det er bra med økt aktivitet i svømming. 
• 2.2.16: Ungdomsrådet ønsker å bli tatt med på råd om ny skolestruktur. 
• 2.3.12. Det er positivt at det settes av 400.000,- til utstyr på skolene. 
• 2.3.13: Det er veldig viktig at IT på skolene fungerer, og fint at ungdomsrådet har blitt 

hørt i denne saken. 
• 2.3.14: Det er bra at det settes av midler til sommerarbeidsplasser. 

Punkter som må med i budsjettet: 
- Gatelys på skolevei, slik ungdomsrådet har tatt opp tidligere (sak 36/16). 

 
 
Møtet hevet kl. 10.00 
 
 
 
Sigve Nilsen (s) 
Rowene Wingstad (s) 
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Anja Rognli (s) 
Emilie Myrhaug (s) 
Sivert Østeggen (s) 
John-Aage Hamnvik (s) 
Lars Seppola Haugan (s)  
 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har ikke håndskrevet signatur.  
 
 
 
 
 


